
Protokół z XXIX Sesji  

Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój 

z dnia 29 czerwca 2021 r. 

 

 

 

Obrady w trybie zdalnym rozpoczęto 29 czerwca 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 

16:06 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Michał Cebula 

2. Norbert Czernecki 

3. Michał Czernek 

4. Łukasz Hanke 

5. Zbigniew Jacek 

6. Krzysztof Kwaśny 

7. Tadeusz Lazarek 

8. Monika Młodzik 

9. Monika Nikiel 

10. Izabela Ogierman 

11. Piotr Pająk 

12. Małgorzata Paszek 

13. Rafał Polok 

14. Krystyna Świerkot-Żmij 

15. Marian Wróbel 

 

1. Otwarcie sesji 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył sesję i przywitał zebranych. 

 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. 

 

 

3. Odczytanie porządku obrad 
 

Początkowo w sesji udział brało 11 radych, niektórzy mieli kłopoty z zalogowaniem się. 



Radny Michał Czernek powiedział, że część radnych może mieć problem z połączeniem się z 

sesją, bo nie wszyscy otrzymali linka. Przewodniczący Rady Gminy przyznał, że był jeden 

link na sesję oraz wcześniejszą komisję. Ogłosił 5 minut przerwy. 

Po przerwie na sesji obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad sesji. 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

Żaden z radnych nie wniósł uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

 

 

5. Pisemne zgłaszanie interpelacji 
 

Żaden z radnych nie złożył interpelacji. 

 

 

6. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Goczałkowice-Zdrój za rok 2020 
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał w całości. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieodczytywania projektów uchwał w całości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 



NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do debaty nad Raportem o stanie gminy nie 

zgłosił się żaden mieszkaniec. 

Z powodu problemów technicznych przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minut przerwy. 

 

a) przedstawienie raportu 

 

Raport o stanie gminy Goczałkowice-Zdrój za rok 2020 przedstawiła sekretarz Maria 

Ożarowska. Zaprezentowała także prezentację multimedialną. 

 

b) debata nad raportem 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Czernek 

 

Radny Michał Czernek podziękował za: środki w tegorocznym budżecie na projekt drogi 

wzdłuż DK 1 po zachodniej stronie, Strategię Rozwoju Gminy, budowany zbiornik 

retencyjny, realizację IV etapu Programu Ograniczenia Niskiej Emisji oraz za rzeczy 

przedstawione w raporcie.  

 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Goczałkowice-Zdrój wotum 

zaufania 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Goczałkowice-Zdrój wotum 

zaufania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

 

 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Goczałkowice-Zdrój 

za 2020r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy na 2020r. 
 

a) wystąpienie Wójta Gminy 

 



Wójt Gabriela Placha przedstawiła sprawozdanie finansowe Gminy Goczałkowice-Zdrój za 

2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy na 2020 r. 

Przyznała, że niespodziewane pojawienie się na początku roku nowego wirusa zmieniło 

całkowicie nasze życie i zmusiło do zmiany planów działań. Nie mogło też nie mieć 

odzwierciedlenia w wykonaniu budżetu 2020r. I nie chodzi tylko o możliwe do wyliczenia 

wydatki na działania związane z walką z pandemią typu zakup maseczek, rękawic czy 

środków dezynfekcyjnych oraz dodatkowego sprzętu elektronicznego wraz z 

oprogramowaniem do zdalnej pracy, które kosztowały w sumie 275.434 zł czy udzielonymi 

ulgami w zapłacie czynszu za najem dzierżawionych pomieszczeń lub podatkiem od 

nieruchomości, które spowodowały ubytek w dochodach w wysokości 245.662 zł, ale o brak 

możliwości działania przez część roku gminnych jednostek jak GOSiR, przedszkola, szkoły, 

GOK, biblioteka a co za tym idzie niemożliwością wykonania dochodów ze swojej statutowej 

działalności jak sprzedaż biletów na basen, odpłatności za przedszkola, a także zawieszeniem 

działalności podmiotów gospodarczych działających na terenie gminy i brakiem w związku z 

tym opłaty uzdrowiskowej czy niższymi wpływami z tytułu udziału w podatku dochodowym 

od osób fizycznych. Również niektóre coroczne wydatki niemożliwe były do zrealizowania. 

Należały do nich między innymi wydatki związane z organizacją Dni Goczałkowic, Festiwalu 

Róż czy Dnia Seniora. Zawieszeniu musiał ulec realizowany przez OPS projekt unijny 

„Integracja-tolerancja” w części dotyczącej działania klubu seniora czy świetlicy dla dzieci. 

Nie oznacza to jednak, że rok 2020 był rokiem całkowicie straconym. Czas nieświadczenia 

usług w gminnych jednostkach budżetowych został wykorzystany na remonty bieżące. I tak w 

GOSiR udało się wymienić płyty kartonowo-gipsowe w łaźniach, wykonać fugi ścian i 

posadzki łaźni, pomalować pomieszczenia łaźni i szatni basenowych, zafugować części plaży 

basenowej, koryt ściekowych oraz wanien jacuzzi, wymienić boazerię sauny oraz pomalować 

linie do gier na boisku wielofunkcyjnym „Orlika” i częściowo wymienić panele 

ogrodzeniowe. Oprócz tego w łaźniach i szatniach basenowych zostały wymienione oprawy 

oświetleniowe i wywietrzniki. Odmalowano również ok. 450 m2 ścian i sufitów korytarzy 

oraz pomieszczeń w hali sportowej oraz na „Orliku”. Wykonywano również prace na 

zewnątrz- cięcia pielęgnacyjne drzewek i krzewów ozdobnych przy hali basenowej i hali 

sportowej.  

W Szkole Podstawowej nr 1 w Goczałkowicach-Zdroju przeprowadzono remont schodów 

przy wejściu do budynku B. Ponadto, wymienione zostały podłogi w dwóch 

pomieszczeniach, w Publicznym Przedszkolu nr 1 odświeżono i pomalowano dwa 

pomieszczenia: sekretariat oraz biuro intendentki. 

I. Inwestycje 

 

Był to również rok ważnych inwestycji, od lat przygotowywanych i oczekiwanych, na 

trwale zmieniających przestrzeń gminną. Udało się wybudować nowy łącznik pomiędzy ul. 

Zieloną a Borowinową, który w znacznej mierze powinien przyczynić się do poprawy układu 

komunikacyjnego. Przy udziale środków unijnych powstało centrum przesiadkowe z nowymi 

miejscami do parkowania w sąsiedztwie parku uzdrowiskowego i Starego Dworca. Z 

partycypacją WFOŚiGW zmodernizowano gospodarkę energią w GOSiR, zakupiono i 

zamontowano urządzenia technologiczne kotłowni, w tym kocioł wodny opalany gazem 

ziemnym, zakupiono i wymieniono oświetlenie hali sportowej , zakupiono i zabudowano 

przetwornice częstotliwości silników wody basenowej oraz zrealizowano drugi etap programu 



Ograniczenia niskiej emisji, na który wydano ponad 1 mln zł. W jego efekcie wykonano 140 

inwestycji polegających na wymianie źródeł ciepła czy ociepleniu budynków. Działanie to 

powinno przynieść zmniejszenie emisji do atmosfery zanieczyszczeń pyłowo-gazowych w 

postaci pyłu o 8.748 kg w ciągu roku, dwutlenku siarki o 3.699 kg/rok, tlenków azotu o 177 

kg/rok, tlenku węgla o 5.584 kg/rok, dwutlenku węgla o 351.394 kg/rok oraz zmniejszyć 

zapotrzebowanie na energię cieplną. Przystąpiono do realizacji największej inwestycji 

gminnej, którą jest budowa nowoczesnego przedszkola a której oddanie do użytkowania 

nastąpi w 2021r. 

 

Wydatki inwestycyjne wyniosły 8.618.495zł i stanowiły 16% ogółu wykonanych wydatków. 

Oprócz już wymienionych były to zadania przewidziane do realizacji w latach przyszłych, w 

stosunku do których rozpoczęto przygotowanie do uzyskania stosownych pozwoleń na 

budowę, zlecając sporządzenie dokumentacji projektowej.  

Należały do nich:  

- Łącznik Źródlana- Spokojna 

- Droga do ronda wzdłuż ekranów DK1 oraz przedłużenie ul. Robotniczej do ronda 

-Ulica Powstańców Śląskich z mostem z regulacją pasa drogowego i podziałami,  

-Droga rowerowa przez Bór II wzdłuż Kanaru oraz groblą do Wisły,  

-Parking przy ul. Zielonej i Uzdrowiskowej 

-plac zabaw, dla którego dokumentacja projektowa jest niezbędna do złożenia wniosku o 

dofinansowanie z Lokalnej Grupy Działania Ziemia Pszczyńska 

 

W stosunku do pozostałych zadań czynione były starania o pozyskanie środków 

zewnętrznych na ich finansowanie. 

 

Boisko przy Szkole Podstawowej Nr 1-zgłoszone było do programu prowadzonego przez 

Ministerstwo Sportu Rozwój Lokalnej Infrastruktury Sportowej oraz Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, do którego złożono również wnioski o dofinansowanie zbiornika w 

rejonie ul. Zimowej, budowy przedszkola, budowy centrum przesiadkowego-2 etap oraz 

budowy ul. Krzyżanowskiego. Ta ostatnia inwestycja została również zgłoszona do Funduszu 

Dróg Samorządowych na 2021r. 

Ponadto do wydatków inwestycyjnych zaliczały się również dotacje do Powiatu na zakup 

sprzętu medycznego i agregatu prądotwórczego dla Szpitala Powiatowego w Pszczynie w 

wysokości 200.000zł.  

Również gminne jednostki zostały wyposażone w nowe urządzenia: 

W GOSiR zakupiono system START-STOP na zjeżdżalni, a w AZK nowe pompy próżniowe 

i program systemu płatności za dostarczaną wodę i ścieki, umożliwiający podawanie za jego 

pomocą stanu zużycia wody przez kontrahenta , sprawdzenie swoich rozliczeń i opłacenie 

faktur przez internet. 

 

II. Programy finansowane z udziałem środków europejskich 



 

Do zadań inwestycyjnych, w których finansowaniu udział brały środki Unii 

Europejskiej należy: 

1.Centrum przesiadkowe w Gminie Goczałkowice-Zdrój 

Zadanie polegające na rozbudowie dróg gminnych - PCK, Parkowej i Krzyżanowskiego 

prowadzone było od 2019 r., kiedy to trwały czynności związane z uzyskaniem pozwoleń na 

realizację tej inwestycji i równolegle starania o dofinansowanie tego zadania dotacją z Unii 

Europejskiej z programu ZIT Subregionu Centralnego RPO. W wyniku realizacji zadania 

powstał parking samochodowy na 30 miejsc, w tym 3 dla niepełnosprawnych, parking 

rowerowy z 15 miejscami, dwie zatoki dla busów, dojście dla pieszych i rowerzystów 

prowadzące do dworca kolejowego i na perony o długości 60 m, droga dojazdowa od ul. 

Krzyżanowskiego do centrum przesiadkowego o długości 400 m z chodnikiem dla pieszych i 

drogą rowerową. Całkowita wartość zadania wyniosła 5.181.362 zł, z czego środki unijne 

wynosiły 2.899.340,86zł co stanowiło 56% wartości zadania. 

Gmina realizowała w 2020r. również wydatki bieżące z udziałem środków 

europejskich. 

Do wydatków tych należały związane z realizacją projektu 

1. „Integracja-tolerancja” - program, który realizowany jest w oparciu o wyremontowaną 

bazę w budynku Górnik. Podpisana umowa z Urzędem Marszałkowskim o 

dofinansowaniu tego zadania przewidywała dotację w wysokości 758.089,50 zł. 

Projekt jest realizowany przez Ośrodek Pomocy Społecznej we współpracy z 

Gminnym Ośrodkiem Kultury od 2019 r. Zakładał on powstanie Klubu 

środowiskowego dla dzieci i młodzieży, Klubu seniora oraz organizację i prowadzenie 

usług społecznych (usługi opiekuńcze i asystenckie) do końca 2020r. 

Od 2019r. wydano na to zadanie 491.985zł. Wobec niemożliwości wykonywania 

zajęć w klubie seniora i klubie środowiskowym dla dzieci i młodzieży na wskutek 

pandemii, chcąc maksymalnie wykorzystać przyznaną dotację unijną, wystąpiliśmy 

do Urzędu Marszałkowskiego z wnioskiem o wydłużenie czasu realizacji zadania i 

otrzymaliśmy zgodę na jego wydłużenie do końca czerwca 2021r.  

2. „Zdalna szkoła” i „Zdalna szkoła plus”, na które to zadania otrzymaliśmy łącznie 

101.700 zł. Za kwotę tę zakupiliśmy 37 komputerów, 5 tabletów i 5 drukarek. Sprzęt 

został przekazany uczniom do korzystania z nauki na odległość. 

 

III. Wydatki budżetu  

Wydatki budżetu ogółem: plan 59.343.161,85 zł, wykonanie 53.714.227,92 zł, tj. 90% 

planu 

Wydatki majątkowe: plan 10.044.377 zł, wykonanie 8.618.494,71zł, tj. 86% planu 

Wydatki bieżące: plan 49.298.784,85zł, wykonanie 45.095.733,21zł, tj. 91% planu 



Spełniona jest relacja wynikająca z ustawy o finansach publicznych, zgodnie z którą wydatki 

bieżące nie mogą być wyższe niż dochody bieżące powiększone o nadwyżkę z lat ubiegłych i 

wolne środki.  

 

Wykonanie wydatków wg działów: 

Plan Wykonanie % ogółu wydatków % wyk. 

Oświata i wychowanie 17.164.070 14.520.222 27 85 

Rodzina 9.810.881 9.775.723 18 99 

Transport i łączność 8.036.984 7.545.469 14 94 

Rolnictwo i łowiectwo 4.048.376 3.979.945 7 98 

Kultura fizyczna 3.733.740 3.632.499 7 97 

Gospodarka komunalna i  

ochrona środowiska 3.655.145 3.512.531 7 96 

Administracja publiczna 3.536.811 3.208.281 6 91 

Wytwarzanie i zaopatrywanie  

w energię elektryczną , gaz i wodę 2.214.100 1.836.665 3 83 

Opieka społeczna 2.079.168 1.806.510 3 87 

Gospodarka mieszkaniowa 1.778.071 1.270.191 2 71 

Kultura i sztuka 1.021.298 881.298 2 86 

Pozostałe działy 2.264.518 1.744.894 4 77 

Wydatki bieżące realizowane były terminowo na podstawie zaciąganych przez 

kierowników jednostek budżetowych zobowiązań w ramach zatwierdzonego budżetu.  

 

IV. Dochody budżetu 

 

Pomimo pandemii, dzięki dokonywanym w związku z nią w ciągu roku zmianom 

budżetu dostosowującym budżet do realnych możliwości 



Dochody ogółem : plan 55.712,392,35zł, wykonanie 53.687.345,27 zł, tj.96,4% planu 

Dochody bieżące: plan 50.683.082,35zł , wykonanie 49.624.791,11 zł, tj. 98 % planu 

Dochody majątkowe: plan 5.029.310zł, wykonanie 4.062.554,16 zł, tj. 80,8% planu, 

na które w 2020r. składają się: 

- dotacja unijna na budowę Centrum przesiadkowego - otrzymaliśmy 66% 

zaplanowanej kwoty 1.914.695,40zł/ 2.890.720zł 

- dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych na budowę Łącznika pomiędzy ul. Zieloną 

a ul. Borowinową-755.263,81zł zrealizowana w 100%, która stanowiła 47% kosztów całej 

inwestycji 

- dotacja z WFOŚiGW na Modernizację Gospodarki energią w GOSiR- 47.551zł. 

Łącznie z pożyczką z WFOŚiGW w wysokości 286.911zł stanowiła 81% kosztów inwestycji 

- wpływy od przedsiębiorcy górniczego stanowiące refundację wydatków 

inwestycyjnych w drogach gminnych ul. Sołeckiej i Solankowej, w związku z koniecznością 

stosowania specjalnych technologii wzmacniających wytrzymałość nawierzchni w wysokości 

479.303,50zł 

- dotacja z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 694.678zł 

- dochody ze sprzedaży mienia- plan 150.000zł/wykonanie 170.997,92zł) 

 

Strukturę dochodów można również przedstawić w podziale na: 

1. dotacje i inne środki bezzwrotne otrzymane przez Gminę na z góry określony cel. 

Zaliczamy do nich dotacje z budżetu państwa (np. na program 500+ czy Dobry strat), 

z budżetów innych jednostek samorządu terytorialnego ( np. na finansowanie kosztu 

pobytu dzieci z terenu tych jednostek do przedszkoli na terenie naszej Gminy) oraz 

dotacje z Unii Europejskiej : plan 18.540.171,35zł, wykonanie 17.045.317,26 zł, tj. 

32% ogółu wykonanych dochodów 

2. subwencja ogólna z budżetu państwa plan 8.634.739 zł, tj. 16% ogółu wykonanych 

dochodów 

3. dochody własne Gminy plan 28.537.482 zł, wykonanie 28.007.289 zł, tj. 52% ogółu 

wykonanych dochodów. 

W tej grupie dochodów najważniejsze źródła to: 

1. udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych plan 8.931.544 zł, 

wykonanie 8.868.526 zł, tj. 16,5% ogółu wykonanych dochodów 

2. podatek od nieruchomości od osób prawnych i osób fizycznych plan 8.685.146 

zł, wykonanie 8.564.316,32 zł, tj. 16% ogółu wykonanych dochodów.  

3. wpływy z różnego rodzaju usług (dostarczanie wody, odbiór ścieków, wstęp na 

halę sportową i basen, ) plan 6.017.200 zł, wykonanie 4.951.830,82 zł, tj. 9% 

ogółu wykonanych dochodów 



Ze względu na sytuację niektórych podmiotów spowodowaną koronawirusem 

w 2020 r. umorzone zostały podatki lokalne w łącznej wysokości 97.620 zł. 

Jest to dużo wyższa kwota umorzeń niż w latach poprzednich (w 2019 r. było 

to 69 zł).  

 

V. Zadłużenie 

 

Zadłużenie na dzień 31.12.2020r. z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów wynosiło 

3.685.463zł i było wyższe od zadłużenia na koniec roku 2019 o 852.636zł . Stanowiło 7% 

wykonanych w 2020r. dochodów Gminy. Spełniony został również warunek zgodnie z 

którym wydatki bieżące były niższe od dochodów bieżących. 

Budżet 2020r. zamknął się deficytem w kwocie 26.882,65zł. 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2020r. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach – Uchwała Nr 

4200/I/57/2021 z dnia 30 marca 2021r. 

 

Opinię RIO przedstawił przewodniczący Rady Gminy. 

 

c) przedstawienie opinii Komisji Rady 

 

Pozytywną opinię wydały: Komisja Gospodarki i Finansów oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

 

d) dyskusja 

 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

 

e) podjęcie uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Goczałkowice-

Zdrój za 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 



NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

 

 

8. Podęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Goczałkowice-

Zdrój za 2020r. 
 

a) wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

 

Przewodniczący Michał Czernek zapytał radcę prawnego, czy opinię, która załączona jest do 

wniosku Komisji Rewizyjnej także należy przedstawić? Mecenas Olga Jurczyk powiedziała, 

że wystarczy wniosek. 

Przewodniczący Michał Czernek przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

Wójtowy Gminy absolutorium za 2020 r. wraz z uzasadnieniem. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach – Uchwała Nr 

4200/II/120/2021 

 

Opinię RIO przedstawił przewodniczący Rady Gminy. 

 

c) przedstawienie opinii Komisji Rady 

 

Pozytywną opinię wydały: Komisja Gospodarki i Finansów oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

 

d) dyskusja 

 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

 

e) podjęcie uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Goczałkowice-Zdrój za 

2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

Wójt Gabriela Placha podziękowała za wotum zaufania oraz absolutorium. Podziękowała pani 

sekretarz Marii Ożarowskiej, skarbnik Barbarze Kwiatoń, radnym – za posiedzenia komisji, 

spotkania, rozmowy, uwagi, pracownikom Urzędu Gminy, kierownikom i pracownikom 



jednostek organizacyjnych, za pracę w trudnym, pandemicznym czasie. Wójt powiedziała, że 

każdy najlepiej jak potrafi stara się służyć mieszkańcom i gminie. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minut przerwy. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) ustanowienia Nagrody Wójta Gminy Goczałkowice-Zdrój za osiągnięcia w dziedzinie 

sportu oraz określenia szczegółowych zasad i trybu ich przyznawania, 

 

Projekt uchwały przedstawił Radosław Jeleń, kierownik Gminnego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji.  

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów oraz Komisja 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustanowienia Nagrody Wójta Gminy Goczałkowice-Zdrój za osiągnięcia w dziedzinie sportu 

oraz określenia szczegółowych zasad i trybu ich przyznawania,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

 

b) ustanowienia dorocznej Nagrody Wójta Gminy Goczałkowice-Zdrój za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz określenia 

szczegółowych warunków i trybu jej przyznawania, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zofia Szołdra, dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów oraz Komisja 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustanowienia dorocznej Nagrody Wójta Gminy Goczałkowice-Zdrój za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz określenia 

szczegółowych warunków i trybu jej przyznawania,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

 

c) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Goczałkowice-Zdrój na rok szkolny 

2021/2022, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Maria Ożarowska, sekretarz gminy. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów oraz Komisja 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Goczałkowice-Zdrój na rok szkolny 

2021/2022,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

 

d) określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Goczałkowice-Zdrój, 

 

Projekt uchwały omówiła Krystyna Gimel, pracownik Urzędu Gminy. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów oraz Komisja 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Goczałkowice-Zdrój,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 



NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

 

e) zaliczenia drogi wewnętrznej łączącej ulicę Borowinową z ulicą Zieloną, wraz z 

przyległym parkingiem, do kategorii dróg gminnych oraz ustalenie jej przebiegu, 

 

Projekt uchwały omówił Michał Beberok, zastępca kierownika Administracji Zasobów 

Komunalnych. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów oraz Komisja 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

Głosowano w sprawie: 
zaliczenia drogi wewnętrznej łączącej ulicę Borowinową z ulicą Zieloną, wraz z przyległym 

parkingiem, do kategorii dróg gminnych oraz ustalenie jej przebiegu,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

 

f) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego, 

 

Projekt uchwały omówił Michał Beberok, zastępca kierownika Administracji Zasobów 

Komunalnych. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały Komisja Gospodarki i Finansów oraz Komisja 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 



NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

g) rozpatrzenia petycji dotyczącej szczepionek przeciwko COVID-19,  

 

Projekt uchwały omówił Krzysztof Kwaśny, przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji dotyczącej szczepionek przeciwko COVID-19, .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Cebula, Norbert Czernecki, Michał Czernek, Łukasz Hanke, Zbigniew Jacek, 

Krzysztof Kwaśny, Tadeusz Lazarek, Monika Młodzik, Izabela Ogierman, Małgorzata 

Paszek, Rafał Polok, Krystyna Świerkot-Żmij, Marian Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Monika Nikiel, Piotr Pająk 

 

 

10. Wolne głosy i wnioski 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Kwaśny 

- Monika Młodzik 

 

Radny Krzysztof Kwaśny powiedział, że to sesja podsumowująca 2020 rok, trudny rok. 

Podziękował za współpracę, dzięki czemu udało się zrobić wiele dobrego dla Goczałkowic i 

mieszkańców. Radny zauważył, że dziś zamknięty został wyjazd z ul. Uzdrowiskowej w 

stronę Katowic, montowane są barierki na DK 1. Zapytał, na jakim etapie są inwestycje 

drogowe, które mają usprawnić ruch i zapobiegać korkowaniu się Goczałkowic, chodzi o 

drogę wzdłuż DK 1 oraz ul. Siedlecka. Wójt Gabriela Placha powiedziała, że nie wie, że zjazd 

został zamknięty, żadna informacja do urzędu nie wpłynęła. Radny Kwaśny dodał, że z jego 

informacji wynika, że w kolejnym etapie ma zostać przeprogramowana sygnalizacja świetlna 

na DK 1 (skrzyżowanie z ul. Główną i Brzozową). Wójt powiedziała, że musi to sprawdzić. 

W sprawie ul. Siedleckiej jest odwołanie Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, termin 

rozpatrzenia odwołania do 30 lipca.  

Radna Monika Młodzik powiedziała, że rozmawiała z Państwem S. Ekipa w grudniu czyściła 

Potok Goczałkowicki, od tego czasu nic się nie działo, choć Wody Polskie obiecały 

interwencję. Mieszkaniec jest oburzony stanem Potoku, sam go musi czyścić. Radna 

poprosiła o pismo w tej sprawie do Wód Polskich. 

 

 

11. Zakończenie obrad 
 



Przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym za pracę w 2020 r. na rzecz gminy i 

mieszkańców, po czym zakończył obrady. 

 

  

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Goczałkowice-Zdrój 

  

 

Tadeusz Lazarek 

 

 

 

Przygotował(a): Paweł Komraus 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


